

NEW RELEASE!
METAMORPH EP
OUT AUG 15



Mark **August 15th** in your calendars, because Austrian Stoner Rock band **WITCHRIDER** have been cooking up a delicious EP in their kitchen of Fuzz, **“METAMORPH”**.

The new 6-track EP cranks up the energy while fine-tuning Witchrider’s signature dark and catchy melodies. The lyrics explore different kinds of personal struggles and emotional states that some might be familiar with, topped off with an extra portion of Fuzz.

Stylistically, the new EP takes a step away from their previous release, *Electrical Storm*. As frontman Dan states *“It took several attempts and studio set-ups for us to find a way to get the direct-raw-power of the drums to work with the heavy guitar sounds and create the wall of sound we had in mind”*.

Witchrider has been actively performing since their formation in 2012. On stage, the four guys from Austria are known for their intense performance and powerful vocals, reminiscent of the early days of Queens of the Stone Age and Foo Fighters. They recently gained attention again when US Hit Series “Shameless” used their song *Bad Boy* on one of the episodes in the TV show’s last season.

NEW RELEASE!
METAMORPH EP
AUG 15



Markiert euch den **15. August** im Kalender, denn die österreichische Stoner-Rock-Band **WITCHRIDER** hat in ihrer Fuzz-Küche etwas ganz Besonderes gekocht: die neue EP „**METAMORPH**“.

Die neue 6-Track-EP dreht das Energielevel ordentlich nach oben und verfeinert gleichzeitig Witchriders unverwechselbare Mischung aus düsteren, eingängigen Melodien. Die Lyrics befassen sich mit persönlichen Themen und Emotionen auseinander, die vielen bekannt vorkommen dürften – garniert mit einer Extraportion Fuzz.

Stilistisch schlägt die neue EP eine andere Richtung ein als der Vorgänger *Electrical Storm*. Frontmann Dan erklärt:

„Es brauchte mehrere Anläufe und Studio-Setups, bis wir einen Weg fanden, die rohe, direkte Kraft des Schlagzeugs mit den schweren Gitarrensounds zu vereinen und diese wall of sound zu erzeugen, die wir uns vorgestellt hatten.“

Witchrider sind seit ihrer Gründung im Jahr 2012 aktiv auf den Bühnen Europas unterwegs. Die vier Österreicher sind bekannt für ihre intensiven Live-Shows und kraftvollen Vocals – mit Vibes, die an die Anfangstage von Queens of the Stone Age und Foo Fighters erinnern.

Kürzlich sorgten sie erneut für Aufsehen, als ihr Song *Bad Boy* in einer Folge der finalen Staffel der US-Erfolgsserie „Shameless“ verwendet wurde.